

Title (en)
Mirror cabinet for publicity purposes.

Title (de)
Spiegelkasten fuer Werbezwecke.

Title (fr)
Armoire à miroir pour des buts publicitaires.

Publication
EP 0303568 A1 19890215 (DE)

Application
EP 88810524 A 19880729

Priority
CH 294687 A 19870731

Abstract (en)
The mirror case has a partially translucent mirror (1). Behind it a film (3) is applied or objects (12) are positioned. An infrared or ultrasonic sensor (9) detects the presence of a person in the user area in front of the mirror (1) and switches on an acoustic advertising carrier (6, 7) as well as an illumination device (5). As a result, the mirror effect is eliminated and the viewer sees the subject on the film (3) or the positioned objects (12). The presentation is accompanied by music or an acoustic advertisement from the acoustic advertising carrier (6, 7). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Spiegelkasten weist einen teildurchlässigen Spiegel (1) auf. Hinter ihm ist eine Filmfolie (3) aufgebracht oder sind Gegenstände (12) aufgestellt. Ein Infrarot- oder Ultraschallsensor (9) stellt die Anwesenheit einer Person im Benutzungsbereich vor dem Spiegel (1) fest und schaltet einen akustischen Werbeträger (6, 7) sowie eine Beleuchtungseinrichtung (5) ein. Dadurch wird der Spiegeleffekt aufgehoben und der Betrachter sieht das Sujet auf der Filmfolie (3) oder die ausgestellten Gegenstände (12). Die Präsentation wird von Musik oder einer akustischen Werbebotschaft aus dem akustischen Werbeträger (6, 7) begleitet.

IPC 1-7
G09F 13/12; **G09F 27/00**

IPC 8 full level
G09F 13/12 (2006.01); **G09F 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 13/12 (2013.01); **G09F 27/00** (2013.01); **G09F 2027/001** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4035941 A 19770719 - DEFFNER JOHN F
- [Y] DE 2854799 A1 19800626 - AUGUSTYN RENE
- [A] WO 8302029 A1 19830609 - SITES ALIVE PTY [AU]
- [A] DE 8603617 U1 19860403
- [A] GB 476463 A 19371209 - OLGA ISLER
- [A] DE 8630797 U1 19870219
- [A] WO 8701494 A1 19870312 - CANIVET YVES

Cited by
EP1191505A1; EP0337902A1; EP0552768A1; MD1819G2; GB2274733A; GB2310304A; US6640356B1; US8573718B2; WO2010136048A1; WO2005059874A1; WO0145075A1; WO9848402A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0303568 A1 19890215; CH 673345 A5 19900228

DOCDB simple family (application)
EP 88810524 A 19880729; CH 294687 A 19870731